



FROM OUR TEAM TO YOURS,

Happy Holidays

We hope your holidays are filled with laughter & love.

We are closing out the year with our **second annual Holiday Giveaway event**. Every year, Black Business Atlas partners with organizations from the community to help feed Black families in need.

Our team will be onsite at the West Island Black Community Association (WIBCA) - 48C, 4th. Avenue South, Roxboro Quebec, Canada, H8Y 2M2 - on **Saturday, December 4th from 2:30 pm to 6:30 pm** and **Sunday December 5th from 2:30 pm to 6:30 pm**.

We will be accepting **donations of non-perishable food items as well as gift cards for Walmart or your local grocery store!**

In the past month, the Black Business Atlas Inc. team has introduced a **new initiative** where we are **highlighting Black businesses on our social media accounts** (Instagram and Facebook). If you have not done so already, please follow us on Instagram [@blackbusinessatlas](https://www.instagram.com/blackbusinessatlas)



LOOKING FORWARD TO SEEING YOU IN THE NEW YEAR

Year in Review



It has been a year full of surprises and many "first", and we are eternally grateful for everyone who continues to support us.

In January 2021, we announced to our members that we were re-branding to Black Business Atlas Inc. The support was nothing short of amazing.

In February 2021, we partnered, again, with WIBCA for Black history month. This partnership allowed us to be part of two events and one of those events was hosted by Marly and Kayla!

Also, in February 2021, Kayla was nominated as a Black Changemaker thanks to the support of our Black Business Atlas members!

In May 2021, we launched our first monthly newsletter.

In August 2021, we had our first ever Black-owned pop-up and the response was amazing!

In November 2021, we launched our second annual Holiday giveaway.

As we get ready to say goodbye to the year 2021, BBA would like to thank everyone who continuously supports us and believes in our vision. None of this would be possible without the love from our community.

We are continuing to work on our web application and are adding some new features that will be beneficial to all Black business owners as well as the customers. We will have some exciting news to share on this soon!

See you then!

Your Black Business Atlas team,
Kayla, Marly, and Fatoumata





DE NOTRE ÉQUIPE À LA VÔTRE

Joyeuses fêtes

Nous espérons que vos vacances seront remplies de rires et d'amour.

Nous clôturons l'année avec notre deuxième événement annuel du "**Holiday Giveaway**". Chaque année, Black Business Atlas s'associe à des organismes de la communauté pour aider à nourrir les familles dans le besoin.

Notre équipe sera sur place chez West Island Black Community Association (WIBCA) - 48C, 4e. Avenue Sud, Roxboro Québec, Canada, H8Y 2M2 - le samedi 4 décembre de 14h30 à 18h30 et le dimanche 5 décembre de 14h30 à 18h30.

Nous acceptons les dons d'aliments non périssables ainsi que les cartes-cadeaux de Walmart ou votre épicerie locale !

Au cours du mois dernier, l'équipe Black Business Atlas Inc. a introduit une **nouvelle initiative** dans laquelle nous mettons en évidence les **entreprises noires sur nos comptes de médias sociaux** (Instagram et Facebook). Si vous ne l'avez pas déjà fait, veuillez nous suivre sur Instagram @blackbusinessatlas



AU PLAISIR DE VOUS REVOIR EN 2022!

Bilan de l'année



Cela fut une année pleine de surprises et de nombreuses "premières", et nous sommes éternellement reconnaissants envers tous ceux qui continuent de nous soutenir.

En janvier 2021, nous avons annoncé à nos membres que nous rebaptisons Black Business Atlas Inc. Le soutien était tout simplement incroyable.

En février 2021, nous nous sommes de nouveau associés à WIBCA pour le Mois de l'histoire des Noirs. Ce partenariat nous a permis de faire partie de deux événements et l'un de ces événements était animé par Marly et Kayla !

De plus, en février 2021, Kayla a été nommée en tant que "Black Change Maker" grâce au soutien de nos membres Black Business Atlas !

En mai 2021, nous avons lancé notre premier bulletin d'information mensuel.

En août 2021, nous avons eu notre tout premier marché pop-up appartenant à des Noirs et la réponse a été incroyable !

En novembre 2021, nous avons lancé notre deuxième "Holiday Giveaway".

Alors que nous nous apprêtons à dire au revoir à l'année 2021, BBA tient à remercier tous ceux qui nous soutiennent continuellement et croient en notre vision. Rien de tout cela ne serait possible sans l'amour de notre communauté.

Nous continuons à travailler sur notre application Web et ajoutons de nouvelles fonctionnalités qui seront bénéfiques à tous les propriétaires d'entreprise noirs ainsi qu'aux clients. Nous aurons des nouvelles passionnantes à partager à ce sujet bientôt!

À plus tard!

Votre équipe Black Business Atlas,
Kayla, Marly et Fatoumata

